

## JSJ1 流量计 Flowmeter

- 概论**  
JSJ1流量计引进国外先进技术设计制造，广泛应用于加油机。本产品具有流量大、工作寿命长、计量精度高、易于安装等优点。
- Main Features**  
JSJ1 flowmeter adopts advanced technology, which can be widely used for different fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc..



技术参数 Technical Specification	
每转排量 Discharge rate per revolution	0.473L
流量范围 Flow range	5 ~ 100L/min
工作压力 Working pressure	0.12MPa-0.35MPa
精度 Accuracy	±0.2%(5L/min-100L/min)
重复误差 Repeatability	≤ 0.1%
工作寿命 Working life	≥ 10000000L

## JSJ2 流量计 Flowmeter

- 概论**  
JSJ2流量计是我公司引进美国Bennett的先进技术设计制造，广泛应用于加油机。本产品具有流量大、工作寿命长、计量精度高、易于安装等优点。
- Main Features**  
JSJ2 flowmeter adopts advanced technology of U.S. Bennett company, which can be widely used for different fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc.



技术参数 Technical Specification	
每转排量 Discharge rate per revolution	0.5L
流量范围 Flow range	5 ~ 100L/min
工作压力 Working pressure	0.12MPa-0.35MPa
精度 Accuracy	±0.2%(5L/min-100L/min)
重复误差 Repeatability	≤ 0.1%
工作寿命 Working life	≥ 10000000L

## JSJ3/JSJ3A 流量计 Flowmeter

- 概论**  
JSJ3流量计引进国外先进技术设计制造，广泛应用于加油机。本产品外壳为铸铁，分配阀为球磨铸铁，具有流量大、寿命长、计量精度高、结构牢固等优点。
- Main Features**  
JSJ3 flowmeter with cast iron body and nodular cast iron distribution valve adopts advanced technology, which can be widely used for different fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc.



JSJ3



JSJ3A

技术参数 Technical Specification		
型号 Model	JSJ3	JSJ3A
每转排量 Discharge rate per revolution	0.21L	0.525L
流量范围 Flow range	5 ~ 100L/min	
工作压力 Working pressure	0.12MPa-0.35MPa	
精度 Accuracy	±0.2%(5L/min-100L/min)	
重复误差 Repeatability	≤ 0.1%	
工作寿命 Working life	≥ 10000000L	

## JSJ4/JSJ4A/JSJ4B 流量计 Flowmeter

- 概论**  
JSJ4系列流量计引进国外先进技术设计制造，广泛应用于加油机配套。本产品具有流量大、工作寿命长、计量精度高等优点。  
JSJ4A流量计内置智能传感器，100脉冲和60脉冲可供选择。
- Main Features**  
JSJ4, JSJ4A, JSJ4B flowmeter adopts advanced technology, which can be widely used for different fuel dispensers. It has the advantage of high flow, long working life, high accuracy, firm structure, easy installation, etc. JSJ4A flowmeter is It built in intelligent pulser , 60 or 100 pulses for option.



JSJ4

技术参数 Technical Specification	
每转排量 Discharge rate per revolution	0.5L
流量范围 Flow range	5 ~ 100L/min
工作压力 Working pressure	0.12MPa-0.35MPa
精度 Accuracy	±0.2%(5L/min-100L/min)
重复误差 Repeatability	≤ 0.1%
工作寿命 Working life	≥ 10000000L



JSJ4A



JSJ4B

